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2 سالن ورزشی فوتبال پارک خانواده و ابن 
سینا به زودی به بهره برداری می رسد

سرپرســت سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شــهرداری کرج با اشاره به اینکه شــهر کرج در حوزه 
تفریحی وگردشــگری کمبودها و نیازهای فراوانی دارد 
افزود: اجرای پــروژه پارکرود و تحقق بیش از ۴۰ پارک 
محله محور و تکمیل آن تا پایان ســال می تواند تغییر 
ملموسی در چهره و تلطیف فضای عمومی شهر داشته 
باشد.علیرضا عاقلی از بهره برداری سالن سرپوشیده فوتبال 
پارک خانواده خبرداد گفت: این زمین فوتبال به متراژ هزار 
متر مربع با چمن مصنوعی و برخوردار از امکانات سالن 
فوتسال، سالن بدنسازی و ورزش های همگانی، رختکن، 
رستوران، کافی شاپ است.این مسئول با بیان اینکه امکان 
سنجی احداث دو سالن ورزشی پارک خانواده، ابن سینا و 
شهر بازی نبوت از طریق برگزاری فراخوان صورت گرفته 
و سازمان سرمایه گذاری نیز همکاری خوبی در پیشبرد 
این پروژه ها داشته اظهار داشت: سالن ورزشی فوتبال ابن 
سینا در محله حیدر آباد و شهر بازی نبوت با بیش از ۹۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی درآینده ای نزدیک به بهره برداری 
می رســند.وی توضیح داد:  امیدوارم با توسعه و افزایش 
سالن های ورزشی و نصب وسایل تندرستی در پارک ها 
و بوستان ها شاهد بالا رفتن سرانه ورزشی و نشاط شادابی 
و سلامت شهروندان در شهر کرج باشیم.این مسئول با 
اشاره به اینکه شهر کرج در حوزه تفریحی وگردشگری 
کمبودها و نیازهای فراوانی دارد افزود: طی این ســال ها 
همواره با توجه به توســعه شهر و افزایش جمعیت شهر 
کرج، نیاز به فضای ســبز و اماکن تفریحی گردشگری 
وجود داشــته که اجرای پروژه پارکرود و تحقق بیش از 
۴۰ پارک محله محور و تکمیل آن تا پایان سال می تواند 
تغییر ملموسی در چهره و تلطیف فضای عمومی شهر 
داشته باشد.سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شــهری شهرداری کرج با قدردانی از تلاش های مدیران 
و کارشناســان سابق این ســازمان در حوزه زیر ساخت 
فضای ســبز و اماکن تفریحی گردشــگری کرج عنوان 
کرد: در دو دهه گذشــته در بحث توسعه فضای سبز و 
اضافه شدن الِمان های هنری به شهر اتفاقات خوبی در 
این کلانشهر رخ داده و همه توان و تلاش همکاران خوب 
من در مجموعه مدیریت شهری رفع نیازها و جامه عمل 

پوشاندن به مطالبات شهروندان است.

تشریح عملیات گسترده  ایمن سازی 
شرکت آغاجاری  با هدف پایداری و 

تامین گاز کشور :
مدیر عامل شــرکت آغاجــاری از اتمام عملیات 
گســترده تعمیرات اساســی و ایمن سازی خطوط 
لوله انتقال گاز و مایعات گازی  خبر داد. به گزارش 
روابــط عمومی شــرکت بهره بــرداری نفت و گاز 
آغاجــاری : مهندس جواد تقــی زاده بیان کرد : با 
تلاش کارکنان شــرکت در راستای تحقق بخشی 
از تعهدات شــرکت ملی مناطــق نفت خیز جنوب 
در تامین پایدار گاز زمســتانی عملیات گســترده 
تعمیرات اساســی کارخانــه گاز و گاز مایع ۱۰۰۰ 
و ایمن ســازی خطوط لوله انتقــال گاز و مایعات 
گازی با موفقیت انجــام گردید.مهندس تقی زاده 
با تشــریح این عملیات گســترده عنوان کرد: یکی 
از اقدامــات موثر این شــرکت با همکاری ســتاد 
مناطق نفت خیز جنوب تعمیرات اساســی کارخانه 
گاز و گاز مایــع۱۰۰۰ در کمتــر از ۵۰ روز بود که 
با برنامه ریــزی دقیق و مشــارکت همه تیم های 
عملیاتی، فنی و اجرای طــرح های نوین ضخامت 
ســنجی انجام شد.مدیر عامل شــرکت آغاجاری با 
اشــاره به فرصت بوجود آمده از  تعمیرات اساسی 
کارخانه گاز و گاز مایع ۱۰۰۰ افزود : شــبکه تولید 
و انتقــال گاز منطقــه پازنان ۱ با ظرفیت اســمی 
۱۵۰۰ میلیون فوت مکعب در روز و ۴۵۰۰۰ بشکه 
میعات گازی وظیفه تامین گاز پالایشــگاه بید بلند 
خلیج فــارس را بر عهده دارد که با توجه به قدمت 
بالای ۵۰ ســال و زیر زمینی بــودن خطوط انتقال 
گاز عملیات گسترده ایمن سازی  در کنار تعمیرات 
اساسی  NGL۱۰۰۰ در دستور کار قرار گرفت.وی 
ضخامت سنجی تمامی تیوبهای کوره ها با روشهای 
نوین ضخامت ســنجی و آسیب شناسی برای اولین 
بار در سطح مناطق نفت خیز جنوب و آماده سازی 
و اتصال نهایی خروجی های پیش تراکم ۱۰۰۰ که 
هم اکنون توســط هلدینگ خلیج فارس در دست 
ســاخت اســت ،همچنین تعویض کنترل ولو گاز 
خروجی   و تعمیر پمپ های فرآیندی نفتای انتقال 
به پتروشــیمی بوعلــی را از اقدامات صورت گرفته 
در کارخانــه گاز و گاز مایع ۱۰۰۰ بر شــمرد مدیر 
عامل شرکت آغاجاری در ادامه ضمن اشاره به ایمن 
سازی گســترده خطوط انتقال گاز و مایعات گازی 
در قالب چند پــروژه همزمان اشــاره کرد وگفت: 
ایمن سازی ۱۰ رشته خطوط لوله ارتباطی منطقه 
تفکیک بــا کارخانه گاز و گاز مایــع ۱۰۰۰ بطول 
۱۶۰ متر ، تعویض بیش از ۲۱ متر لوله ۲۴ اینچ با 
ضخامت جداره ۴۸ سانتیمتر ، خاکبرداری بیش از 
۱۱۰۰۰ متر مکعب خ ، ایمن ســازی و عایق کاری  
خط لولــه ۲۰ اینچ  و  ۲۸ اینچ و ۸ اینچ چاه های 
تولیــدی گاز به طول بیش از ۱۳۰۰ متر  ، تعویض 
بیش از ۵۰ متر خط لوله ۲۰ اینچ اصلی تولیدی در 
مجاورت رودخانه و ایمن سازی۳۵ کیلومتر از نقاط 
بحرانی حد فاصل شــیر خانه شــماره ۴ تا منطقه 
تفکیک،همچنین ایمن سازی خطوط ۵ حلقه چاه 
تولیدی گاز منطقه پازنان ۱ را بخشــی از اقدامات 
صورت گرفته بر شمرد.مهندس جواد تقی زاده همه 
این اقدامات در راســتای تحقــق تامین پایدار  گاز 
زمستانی در جهت برنامه ها و سیاست های  دولت 
سیزدهم و وزارت نفت دانست و افزود:مصرف بهینه 
همراه با صرفه جویی نقش مهمی در پایداری شبکه 

تامین انرژی و همچنین رشد صنعتی کشور دارد.

خبر

گاز به ورودی شهر »ریجاب« رسید
 ناصر حســینی سرپرســت شــرکت گاز اســتان 
کرمانشــاه در خصوص آخرین وضعیت گازرسانی در 
اســتان، اظهار کرد: با تلاش شبانه روز همکاران طی 
روزهای گذشــته گاز تا ورودی شهر ریجاب رسیده 
و طی روزهای آینده عملیات گارزســانی این شــهر 
تکمیل خواهد شد و اهالی شهر ریجاب هم به شبکه 
گازرسانی کشــور متصل خواهیم کرد. وی ادامه داد: 
از ۳۳ شهر اســتان ۳۱ شهر گازدار است و یک شهر 
هم طبق مصوبه شــورای اقتصاد قابلیت گازرســانی 
ندارد و تنها شــهر باقی مانده ازگله خواهد بود که در 
تلاش هســتیم تا ســال آینده عملیات گازرسانی به 
شهرهای استان را به اتمام برسانیم.سرپرست شرکت 
گاز استان کرمانشــاه ضریب نفوذ جمعیت شهری را 
۹۹.۹ درصــد و جمعیت روســتایی را بیش از ۸۶.۵ 
درصد اعلام کرد و افزود: از ۲ هزار و ۳۰۵ روســتایی 
که قابلیت گازرسانی را دارند تاکنون بیش از یک هزار 
و ۸۹۵ روســتا گازدار شده است. وی تصریح کرد: از 
ابتدای ســال جاری تاکنون ۱۱۰ روستا گازدار شده و 
طبق برنامه تا پایان ســال ۱۱۵ روستای دیگر هم از 
نعمت گاز برخوردار خواهند شد.حسینی با بیان اینکه 
هم اکنون بیش از سه هزار واحد صنعتی در استان از 
نعمت گاز بهره مند هســتند، ادامه داد: گازرسانی به 
۲۵۰ واحد صنعتی برنامه امسال در بخش گازرسانی 
به صنایع است که تاکنون ۲۱۰ واحد صنعتی گازدار 
شــده است و در تلاش هستیم تا پایان سال این عدد 
را به ۳۱۰ و بیشتر از تعهد برسانیم. وی وضعیت گاز 
اســتان را پایدار عنوان کرد و گفت: جریان گاز تمام 
مشترکین پایدار است و هیچگونه مشکلی تاکنون در 

خصوص گازرسانی در سطح استان نداشتیم.

تحریک به شیوه جواد لاریجانی
در اســتان سیســتان و بلوچســتان بهتریــن 
دانشــگاه های کشور تاسیس شــد، بیمارستان در 
این اســتان ساخته شد و بســیاری امکانات برای 

مردم سیستان و بلوچستان فراهم آورده شد.«
وی در اظهاراتی تحریک آمیزگفت:»دشمن زنان 
در منطقــه سیســتان و بلوچســتان همین آقای 
مولوی عبدالحمید و اطرافیان شــان هستند اینها 
برای زنان ارزش قائل نیستند. خدمات عظیمی که 
جمهوری اسلامی ایران برای سیستان و بلوچستان 
داشته باید توسط جبهه انقلاب بازتاب داده شود و 

البته باید با فتنه قاطعانه برخورد کرد.«
لاریجانی بــا لحنی تندتر اضافه کرد:»مســجد 
مکی کاملًا مصداق مسجد ضرار است یعنی مسجد 
نیست و آنجا دقیقاً محل توطئه است. برای پیامبر 
اســلام هم تخریب مسجد ضرار خیلی سخت بود 
اما مســجد توسط عده ای درســت شده بود برای 
اشــاعه افکار انحرافی و پیامبر دســتور داد تا آن 
مسجد را خراب کنند. مسجد مکی امروز به مسجد 
ضرار تبدیل شــده است. از آنجا حرف های متعفن 
بیرون می آید حرف های اســلامی بیرون نمی آید 
حرف های کسانی از این مسجد بیرون می آید که 
در بیرون مرزها علیه اســلام توطئه می کنند. کار 
جبهه انقلاب در این باره کاملًا روشن است و باید 

در این زمینه محکم ایستادگی کند.«
سخنان لاریجانی در حالی بیان می شود که پس 
از اتفاقات چندی پیش در شــهر زاهدان وکشته 
و زخمی شــدن ده ها نفر از نمازگزاران این شهر، 
رهبر انقلاب بــا اعزام هیئتی از مردم این شــهر 

وخانواده های آسیب دیده دلجویی کردند.

یاد تختی و یادآوری یک سلوک
بدون این که قصد دفاع از شــخص یا اشخاصی 
خاص در میان باشــد باید خاطر نشان کرد که از 
روحیه جوانمــردی و پهلوانی در فرهنگ ایرانی و 
اســلامی به دور اســت در غیبت بعضی افراد، در 
محافل عمومی و رســانه هایی کــه از بیت المال 
ارتزاق می کنند شخصیت شــان تخریب شــده و 
مورد توهین قرار گیرند و یا از ورودشان به اماکن 
ورزشی جلوگیری شــود. این اعمال دارای بازتاب 

منفی در جامعه است. 
شایســته اســت در این روز که با درگذشــت 
نابه هنــگام وتلخ پهلــوان نامــی ایران زمین گره 
خورده، بخشی هایی از رفتار وسلوک او دست مایه 
عملکرد هرکدام از قرار گیرد؛ چه در زمین ورزش 

وچه در زمینه سیاست واجتماع وفرهنگ.

خبر

ادامه از صفحه اول

ادامه از صفحه اول

استاندار فارس گفت: امیدواریم که استان 
بتواند در زمینه تدوین برنامه هفتم توسعه 
و همچنین تدوین بودجه سال ۱۴۰۲ نقش 

آفرین و موثر باشد. 
دکتر محمد هادی ایمانیه، در حاشــیه 
جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی در جمع خبرنگاران، جلســات 
این شــورا را فرصت بســیار ارزشمند و 
ضروری برای تبــادل نظرات بین طرفین 
و همچنین در جهت توســعه و پیشرفت 
اســتان دانســت و افزود: بــا توجه به در 
پیش بودن تصویب برنامه هفتم و بودجه 
۱۴۰۲، از اتاق بازرگانی و سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی استان تقاضا شد که نسبت 
به تدوین مواد پیشنهادی این ۲ بخش به 
نحوی که قابل طرح در مجلس شــورای 
اسلامی و کمیسیون های مربوطه مجلس 

باشد شود. 
وی ادامه داد: همچنین در این جلســه از 
معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
خواسته شد که نســبت به تشکیل شورای 
هم اندیشی هفتگی بین بخش خصوصی و 
بخش دولتی اقدام کنــد به نحوی که این 
جلســه به یک کانون تصمیم سازی تبدیل 

شود.
 فارس و شــیراز آماده استقبال از 

میهمانان نوروزی
اســتاندار فــارس، با اشــاره بــه نزدیک 
شــدن به ایام پایانی سال و آغاز تعطیلات 
نوروزی گفت: هم بخش دولتی و هم بخش 
خصوصی آمــاده اســتقبال از میهمانان و 
مسافران نوروزی که به این استان وارد می 

شوند هستند. 
ایمانیه افزود: سفرهای نوروزی می تواند 
در زمینه توســعه اقتصادی، ایجاد اشتغال 
و درآمدزایی برای شــهروندان استان بسیار 
موثر و ارزشــمند باشد و گاهی نیز می تواند 

مقدمه ای برای تشــویق سایر شهروندان به 
انجام سفر در سایر فصول سال باشد.

 سفر وزیر صمت به فارس
استاندار فارس، با اشاره به سفر آتی وزیر 
صنعت، معدن و تجارت به این استان گفت: 
این ســفر بنا اســت در اواخر هفته جاری 

انجام شود. 
ایمانیــه افــزود: بــه همین منظــور از 
اتاق بازرگانی، ســازمان صمت و شــرکت 
اســتان خواسته شد  شــهرکهای صنعتی 
که نســبت به تشــکیل یک میــز خدمت 
صنعتگران و معدنکارانی که دچار مشکلاتی 
هستند اقدام کنند تا آن دسته از مشکلاتی 
که در اســتان امکان پیگیری و حل و فصل 
آنها وجود نداشــت با حضــور وزیر صمت 

بررسی و نسبت به رفع آنها اقدام شود.

وی اضافــه کرد: همچنین بنا شــد برای 
آن دســته از صنایعی نیز که قبل از دولت 
ســیزدهم دچار رکود کامل بوده اند و طی 
این مــدت نیز امکان خــروج آنها از رکود 
میسر نشــده نیز جلساتی به شکل هفتگی 
تشکیل و نســبت به حل مشکلات آنها نیز 

اقدام شود.
 راســتی آزمایی خروج ٢٢٠ واحد 

تولیدی و گلخانه ای استان از رکود
اســتاندار فارس، با اشــاره به تردیدهای 
موجــود در خصــوص خــروج ۲۲۰ واحد 
تولیدی و گلخانه ای که پیش تر اعلام کرده 
بود نیز گفت: برخی بــر این باور بودند که 
این اتفاق در اســتان رخ نداده که بنا شــد 
این مساله راستی آزمایی شود که نتیجه آن 

طی روزهای آتی اعلام خواهد شد. 

 تحول جدی در سرعت اینترنت با 
توسعه فیبر نوری

ایمانیه، در خصوص اقدامات انجام شــده 
در جهت افزایش سرعت اینترنت در استان 
نیز گفت: امیدواریم با نهضتی که در زمینه 
توســعه و اجــرای فیبر نوری در اســتان 
آغاز شــده طی ماههای آتی شاهد تحولی 

چشمگیر در بحث سرعت اینترنت باشیم. 
وی گفت: در ارتباط با مساله بین سازمان 
ارتباطات و شــرکت مخابرات اســتان نیز 
مقرر شد که با حضور پارک علم و فناوری، 
کارخانه نوآوری، سازمان ارتباطات و شرکت 
مخابرات اســتان یک تفاهم نامه ای نوشته 
شــود که با الگو برداری از یکی از اســتان 
هایــی که در این زمینه موفق تر از ما عمل 

کرده، بهتر عمل کنیم.

استاندار فارس:  

فارس در تدوین برنامه هفتم و بودجه ۱۴۰۲ نقش آفرین باشد

مدیرکل تامین اجتماعی اســتان کرمانشــاه با اشاره به 
راه اندازی سامانه الکترونیکی خدمات ۳۰،۷۰ سازمان تامین 
اجتماعی گفت: در حال حاضر با فراهم شــدن زیرســاخت 
به جــای ۳۰ خدمت، ۴۰ نوع خدمت پر تــردد در تامین 
اجتماعی کرمانشاه به صورت الکترونیکی و غیرحضوری به 

بیمه شدگان ارایه می شود.
»اســکندر کاکایی« راه اندازی سامانه الکترونیکی۳۰، ۷۰ 
را یک حرکت بزرگ ســازمان تامین اجتماعی در ســالیان 
اخیر دانســت و افزود: هدف از راه اندازی این سامانه کاهش 
حضوری ۷۰ درصدی مراجعه کنندگان به شــعب و ادارات 
تامین اجتماعی با ارایــه ۳۰ نوع خدمت پر تردد به صورت 
الکترونیکی بود که امروز در استان کرمانشاه این ۳۰ خدمت 
به ۴۰ نوع خدمت رسیده است. وی از جمله خدمات سامانه 
الکترونیکی ۳۰، ۷۰ را؛ بســتن اخذ قــرارداد با بیمه تامین 
اجتماعــی، دریافت حکــم و فیش حقــوق، پرداخت حق 
بیمه، حق اولاد، بارگــذاری مداراکی مانند گواهی تحصیل 
دانشجویان تحت تکفل، و کارفرمایان می توانند لیستی حق 

بیمه شان را از طریق این سامانه پرداخت کنند، ابلاغ بدیهی، 
بازرســی بگیرند، اعتبار و و ضعیت امور را بدون مراجعه به 
تامین اجتماعی و شــعب و کارگزاریها دریافت کنند.کاکایی 
در ادامه به مزایای فراوان این سامانه الکترونیکی در راستای 
سهولت انجام خدمات و رفاه حال بیمه شدگان اشاره کرد و 
گفت: کاهش اتلاف وقت متقاضیان، مسائل ترافیک شهری 
و ایاب و ذهاب، حذف کاغذ بازی و تســریع در انجام کارها 
و بســیار موارد دیگــر از جمله مزایای پنهان این ســامانه 

الکترونیکی ۳۰،۷۰ است.
مدیــرکل تامین اجتماعی اســتان کرمانشــاه در بخش 
دیگری از صحبت های خود؛ همچنین از ارایه ۱۰۰درصدی 
الکترونیکی خدمات درمانی تامین اجتماعی کرمانشاه مانند 
نســخه نویسی و نسخه پیچی و پرونده درمانی الکترونیکی 
خبر داد و گفــت: تمام خدمات درمانــی اعم از پذیرش و 
تشــکیل پرونده برای بیماران بســتری و سرپایی در مراکز 
درمانی، ویزیت مطب های پزشکی طرف قرار داد و خارج از 
آن و دریافــت دارو به صورت ۱۰۰ درصد الکترونیکی برای 

بیمه شــدگان تامین اجتماعی در کرمانشاه انجام می شود 
و دفترچه کاغذی برای اخــذ خدمات درمانی این بیمه در 
استان کاملا حذف شده است. به گفته وی تامین اجتماعی 
کرمانشــاه ۲۵۴ هزار بیمه شــده اصلی و با احتساب افراد 
تحت تکفل حدود ۷۶۷ هزار نفر از جمعیت ۲ میلیون نفری 
استان را زیرپوشــش دارد. وی اضافه کرد: همچنین تامین 
اجتماعی استان کرمانشاه ۱۸ هزار و ۲۵۰ کارگاه، فروشگاه 

و کارخانه بزرگ و کوچک را تحت حمایت دارد.
مدیرکل تامین اجتماعی استان کرمانشاه همچنین بیان 
داشت: این سازمان ماهیانه به ۷۸ هزار نفر مستمری بگیری 
اصلی با احتســاب افراد تحت تکفل تقریبا به ۱۳۵ هزار نفر 
حقوق بازنشســتگی پرداخت می کند. وی در پایان گفت: 
سازمان تامین اجتماعی در راستای اصل ۲۹ قانون اساسی 
اموراتی مانند پرداخت حق از کار افتادگی، بازنشســتگی ، 
هزینــه کفن و دفن، بیمه بیــکاری و پرداخت هزینه های 
درمانــی، کمک هزینه های بارداری و دیگر خدمات را ارایه 

می دهد.

مدیرکل تامین اجتماعی استان کرمانشاه:

۴۰نوعخدمتدرتامیناجتماعیکرمانشاهکاملاالکترونیکیارایهمیشود

مدیرعامل شرکت آبفای فارس اعلام کرد 
کــه ۱۰۷ پروژه بخش های آب و فاضلاب با 
اعتباری بالغ بر ۵۹۸ میلیارد تومان در دهه 

فجر امسال به بهره برداری می رسند. 
علــی جان صادق پور در یــک  کنفرانس  
خبری ضمن گرامیداشــت ســی و دومین 
سالروز تاسیس شرکت های آب و فاضلاب، 
و با بیان اینکه شــرکت های آب و فاضلاب 
ســال ۶۹ تاسیس شــد، گفت: آبرسانی و 
جزیی از امــور فاضلاب پیش از تشــکیل 
شرکت های آب و فاضلاب در شهرها توسط 
شــهرداری و در روســتاها توسط بهداشت 
محیط و جهاد ســازندگی انجام می شــد، 
اما از سال ۷۴ شــرکت های آب و فاضلاب 
روستایی ذیل جهاد سازندگی شکل گرفت 
و از ســال ۸۲ این شــرکت به وزارت نیرو 
الحاق شــد و در ســال ۹۸ این دو شرکت 
ادغام و به یک شرکت آب و فاضلاب استانی 

تبدیل شدند.
مدیرعامل شــرکت آبفای فــارس ادامه 
داد: بــا تلاش هایی که طی این ســی و دو 
سال انجام شــده است، اکنون ۱۰۰ درصد 
جمعیت شــهری و ۸۴.۶ درصد از جمعیت 
روستایی اســتان فارس از شبکه آبرسانی و 

آب بهداشتی و سالم برخوردار هستند.
صادق پــور ادامه داد: البتــه این آمار در 
روســتاها به این معنا نیست که کسی آب 
ندارد بلکه شــبکه های سالم و پایدار منابع 
آبی در برخی نقاط روســتایی از بین رفته 
است.لذا هیچ جمعیتی که به طور کامل در 
فارس از آب بی بهره باشند، نداریم و نهایتا 

با تانکر آبرسانی به آنها انجام می شود.
او خاطرنشــان کرد: البته مشکلاتی مانند 
قطعــی آب، کمبــود آب، کاهش فشــار و 
کاهش کیفیت در شــهرها هم وجود دارد 
اما به طور مســتمر ایــن موضوعات رصد و 
خدمات رسانی به صورت دائم در حال انجام 

است.
این مقام مســئول اضافه کرد: شرکت آب 
و فاضلاب فارس بیش از ۴۲۰۰ روســتا و 
۱۱۷ شهر منهای شهرستان شیراز را با یک 
میلیون و ۱۵۰ هزار مشترک آب و ۶۵ هزار 
مشــترک فاضلاب تحت پوشــش دارد که 

گستره وسیعی را شامل می شود.
با بیان اینکه رویکرد  صادق پور همچنین 

دولت ســیزدهم، رویکرد عدالت محورانه و 
جهادگرانه در تامین آب است، عنوان کرد: 
از آنجا که آب در ســلامت اهمیت بسزایی 
دارد و زیرساخت ســایر خدمات محسوب 
می شود، اولویت اصلی دولت بر بحث تامین 

آب قرار گرفته است.
او ضمــن اعلام اینکه از دهه فجر ســال 
گذشــته تاکنون، ۱۶۰ پروژه در حوزه آب 
و فاضلاب با ۶۴۵ میلیارد تومان اعتبار اجرا 
و افتتاح شــده یا دهه فجر امسال به بهره 
برداری می رســد، خاطرنشان کرد: در دهه 
فجر امســال ۱۰۷ پروژه شامل؛ ۱۰۵ پروژه 
در بحث آب و دو پــروژه فاضلاب با اعتبار 
بالغ بــر ۵۹۸ میلیارد تومان در ۳۰ شــهر 

و ۵۲۱ روســتا افتتاح می شود و جمعیتی 
حدود ۷۱۵ هزار نفر از آن بهره  خواهند برد.

این مقام مسئول با یادآوری اینکه، هفته 
دولت امســال هم ۴۰ پروژه با ۴۸ میلیارد 
تومان اعتبار افتتاح شــد، گفت: پروژه هایی 
کــه در هفته دولــت افتتاح شــده یا دهه 
فجر افتتاح می شــود شامل توسعه و اصلاح 
انتقال، حفر  آبرســانی، خطوط  شبکه های 
چــاه، احداث مخزن تجهیز و برق رســانی 

چاه ها و ... بوده است. 
مدیرعامل شرکت آبفای فارس همچنین 
با بیان اینکه در ۹ ماهه اول امسال، علیرغم 
مشــکلات و تنگناهای مالی، اقدامات قابل 
قبولی انجام شــده اســت، گفــت: ۱۱۸۴ 

اعتبــار  تومــان  میلیــارد 
در  شــرکت  این  مصــوب 
سال ۱۴۰۱ بوده که کمتر 
تخصیص  آن  درصد  از ۲۰ 
یافته است، اگرچه تا پایان 
تیرماه ســال آینــده برای 
اعتبارات  کامــل  تخصیص 

فرصت داریم.
او ادامــه داد: طی ۹ ماه 
حدود  امســال،  از  گذشته 
خطــوط  کیلومتــر   ۳۰۷
انتقال و بازســازی و اصلاح 
توسعه داشــته ایم و ۹۲  و 
حلقه چــاه به ۱۲۰۰ حلقه 
چاه مجاز اضافه و ۲۵ هزار 
و ۲۰۰ متــر مکعب مخزن 

احداث شده است.

مدیرعامل شرکت آبفای فارس اعلام کرد:

افتتاحطرحهای٥٩٨میلیاردیآبفایفارسدردههفجر


